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Skolebestyrelsesmøde - tirsdag d. 19. november 2019 kl. 19.00 – 21.00 

 

Fraværende: Line, Gitte   Ordstyrer: John 

 

Dagsorden: 

 

Pkt. 1 kl. 19.00 Godkendelse af referat fra sidst og aftenens dagsorden / b 

  Referat godkendt 

  Dagsorden godkendt. 

Pkt. 2 kl. 19.05 Meddelelser fra skoleledelsen / o  

-Skolebestyrelsen er altid velkommen til at spørge ind til informationen 

omkring skolen. 

-Huno Jensen går på pension i det nye år, og skoleafdelingen er i gang 

med at ansætte en ny skolechef. Huno kommer på besøg på skolen på 

fredag. 

-I år får Gødvadskolen besøg af kommunaldirektøren og Huno Jensen. 

De kommer på besøg på et antal skoler hver år.  

-Elevtalsprognoser er stigende i vores område. I år 2030 har 

Gødvadskolen ifølge prognosen 20 klasser. I år har vi 14 klasser.  

-Sarah kommer snart tilbage efter barsel. Det er midt i januar. Maria 

bliver 3 uger efter Sarah kommer tilbage i en ad hoc opgave i ca. 3 uger.  



-Vi er nu kommet i gang med Aula. Det er gået overraskende godt, men 

der er selvfølgelig begyndervanskeligheder. Det er et udmærket 

kommunikations- og kalenderredskab. Skolebestyrelsen efterspørger en 

fælles retningslinje for lektier på Aula. 

 

Pkt. 3 kl. 19.20 Orientering fra dialogmøde / o 

KD og John var til dialogmøde med børneungeudvalget i oktober, hvor 

emnet var fællesskabets skole. En skole for alle. Det omhandlede i korte 

træk forældrenes rolle i fællesskabet på skolen samt hvordan vi sammen 

kan rumme de udfordret børn i vores skoletilbud. Det var et interessant 

møde, og John opfordrer til at resten af skolebestyrelsen deltager i 

dialogmøderne. Måske kunne folkeuniversitet i Gødvad være en måde at 

formidle indholdet på.  

Pkt. 4 kl. 19.30 Spisepauser / d  

KD gjorde rede for hvordan vi gør i forhold spisepausen på 

Gødvadskolen. Efterfølgende var der en debat omkring dette. Input 

-Hvad kan forældrene gøre for at eleverne har lyst til at spise deres 

madpakker? 

-Kan der være fokus på madvaner i forældregruppen? 

-Det er vigtigt, at der tid til at børnene kan spise deres madpakker. 

-Det er vigtigt, at der bliver tid til madpakkerne på fagdagene. 

 

Pkt. 5 kl. 19.45 Procedure omkring sygemelding / d  

  -Gennemgang af skolens procedure for fravær og sygemelding.  



-Skolebestyrelsen syntes det er godt, at vi ringer hjem, hvis eleverne 

ikke er meldt fraværende. Vigtig at melde ud, at det er en service og at 

skolen ikke har ansvaret for børnene på vej til skole. 

- Der er kommet en ny bekendtgørelse omkring fravær. Der er tre 

kategorier; ulovligt fravær, sygdom, lovligt fravær. Hvis et barn har 15 

% ulovligt fravær kan forældrene blive trukket i børneydelserne. Hvis et 

barn har 10 % fravær er skoleledelsen forpligtede til at kontakte 

forældrene og i dialog med dem omkring fravær, og hvordan dette kan 

nedsættes.  

-Orientering omkring gødvadskolens sygefravær blandt eleverne. 

Fraværet er relativt lavt.  

-Der kommer en forældrefolder ud omkring de nye retningslinjer.  

 

PAUSE 

Pkt. 6 kl. 20.00 Bekendtgørelse omkring fravær / o 

  -Se punkt 5 

Pkt. 7 kl. 20.15 Julefest – tilbagemelding fra forældrerødder / o 

  Skolebestyrelsen (KD) laver en ramme for aftenen.  

Pkt. 8 kl. 20.30 Økonomi / o 

  Økonomien ser fornuftig ud til trods for besvarelser. 

Pkt. 9 kl. 20.50 Evt. 

Julefrokost d. 12/12: Medbring en hurtig ret, ingen råkost. Møde 

tid: 18.30-21.30 

    



 

Næste SB-møde er d. 12. december 2019 


